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U Goraždu je jučer u organizaciji Udruženja poslodavaca FBiH, uz organizacijsku i tehničku
podršku Udruženja poslodavaca BPK Goražde Razvojna banka FBiH održala prezentaciju „
Nove kreditna linije“ uz prisustvo velikog broja poslodavaca sa područja BPK Goražde.

  

Uprava Razvojne banke FBiH preduzela je niz mjera na usklađivanju svog poslovanja sa
potrebama poslodavaca.

  

Nadzorni odbor Razvojne banke FBiH je donio Odluku o novim kreditnim linijama kojim se bitno
smanjuje kamatne stope i do 3% te 2-3 puta snižavaju troškovi obrade kredita. Istovremeno
došlo je i do povećanja kreditnog portofilia. Na ovaj način Razvojna banka FBiH u cilju
poboljšanja poslovnog ambijenta daje podršku realnom sektoru sa posebnim akcentom na mala
i srednja preduzeća.

      

Saradnica iz Razvojne banke FBiiH predstavila je kreditne linije za kratkoročno kreditiranje, za
izvršenje izvoza, za kreditiranje stalnih sredstava, za finansiranje poljoprivredne proizvodnje i za
podsticja zapošljavanja.
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  U svom obraćanju gosp. Elfad Mašala ispred firme “Agros” d.o.o. kazao je da ima osjećaj da jeRazvojna banka krenula pravim putem, te da imaju selektivan pristup regijama.Reako je takođerda nije isto poslovati u u Visokom i u Bosansko-podrinjskom kantonu Goražde.  Gosp.Mašala je ukazao na problem u poljoprivredi i plačanje PDV-a, odnosno vezano za istustopu PDV-a plaća se i za traktor i za luksuzni automobile.  Gosp.Ibro Mašala ispred firme “Oniprom” d.o.o. ukazao je problem povezanosti Goražda saSarajevom, te predložio da bi Razvojna banka FBiH u tom pravcu mogla djelovati.  Konstantatirao je da bi naši poljoprivrednici bili blizu Sarajeva, odnosno glavnog tržišta kada bise eventualno izgradila “Brza cesta” Sarajevo Goražde.  G-đa Šejla Bojadžija ispred firme” MPI MLIN” d.d. govorila je da su već bili korisnici kreditavezanog za uvoz pšenice kojeg su otplatili, te da su već korisnici drugog kredita.  G-đa Lejla Hrelja ispred firme “Milgor “ d.o.o.  pitala je dali imaju liniju za standardizaciju, te daliima problema ako je vlasnik firme stranac što je u njenom slučaju, na šta je dobila odgovor danema nikakvih problema.  

  Na sastanku je govorio i predsjednik Privredne komore BPK Goražde da postoje limitirajućifaktori povezanosti, da je država prebacila nadležnosti na kantone a da nije obezbjedilasredstva za njihovu opstojnost, da nemamo pristup avio linijama, željeznicama i dr., te o visokojopterećenosti privrede koji je limitirajući za razvoj privrede.  Skupu su se obratili i premijer BPK Goražde i ministar za privredu BPK Goražde koji podržavajunastojanje Razvojne banke da izađu u susret privrednicima kako bi proširili svoje poslovanje istvorili pretpostavke za nova zapošljavanja, te iskazali spremnost da stoje na raspolaganju.  

  Na kraju sastanka direktor Razvojne banke gosp.Salko Selman kazao je da očekuje i traži svesugestije od privrednika da dostave kako bi kreditne linije bile što povoljnije za poslodavce.  

  Tehnička služba Udruženja poslodavaca BPK Goražde
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